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Protokół Nr LIII/2023 

 

z obrad LIII sesji Rady Gminy Małkinia Górna odbytej w dniu 

07 lipca 2023 roku w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małkini Górnej 

pod przewodnictwem pana Jacka Bogdana – Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się o godzinie 1300, a zakończyła o godzinie 1600. Ustawowy 

skład Rady Gminy – 15 radnych, w sesji wzięło udział 15 radnych – lista obecności 

w załączeniu do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy 

- Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy  

- Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy 

- Pani Marzena Michałowska – adwokat  

 

Punkt 1. 

 

Pan Jacek Bogdan - Przewodniczący Rady Gminy - otworzył sesję, powitał wszystkich 

zebranych. Po przywitaniu Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad 

i przedstawił porządek obrad:  

 

Porządek obrad: 

 

 

1) Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Przyjęcie protokołu z LII sesji. 

2) Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami, tj. od 27 czerwca 2023 r. 

do 7 lipca 2023 r.  

3) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Małkinia Górna”.  

4) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Małkinia Górna na lata 2023-2030. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Małkinia Górna, na czas 

nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. 

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki 

zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania.  

7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania jednorazowego 

stypendium Wójta Gminy Małkinia Górna w ramach Lokalnego Programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Małkinia Górna. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Małkinia Górna na lata 2023 – 2036.  

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Małkinia Górna na 2023 rok.  

10) Wolne wnioski i sprawy różne. 

11) Zamknięcie sesji. 
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Pan Tadeusz Papuga złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu 

punktu pn. Debata na temat zagospodarowania terenu po byłym targowisku w zamyśle budowa 

ratusza jako budynku użytku publicznego Urzędu Gminy 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie złożony wniosek.  

Rada Gminy odrzuciła wniosek. Głosów za: 7, przeciw: 8. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół. Głosowało 15 radnych.  

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu.  

 

 

Punkt 2.  

 

Pani Bożena Kordek – Wójt Gminy – przedstawiła informację z działalności Wójta w okresie 

między sesjami, tj. od 27 czerwca 2023 r. do 7 lipca 2023 r.  

 

Punkt 3.  

 

Pan Krzysztof Pietrzak – przedstawiciel firmy Meritum Competence, autor opracowania – 

omówił projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan sołtys Zygmunt Kazanowski, pan Zbigniew Nietubyć, pan Józef 

Jagiełło, pan Leszek Dębek, pan Jacek Bogdan, pan  Marcin Zawistowski, pani  Bożena 

Kordek. 

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr 400/LIII/2023 w sprawie przyjęcia aktualizacji 

„Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Małkinia Górna”. Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 4. 

 

Pani Ewa Orłowska – Kierownik Referatu Planowania Gospodarki Przestrzennej 

i Rewitalizacji – omówiła projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Zbigniew Nietubyć, pan Marcin Zawistowski, pan Leszek Dębek, 

pani Bożena Kordek.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały, a następnie Przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. 
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Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr 401/LIII/2023 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Małkinia Górna na lata 2023-2030. 

Głosowało 15 radnych.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 5. 

 

Pani Aldona Sikorska – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa, 

Handlu i Usług, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska – omówiła 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekty uchwał, a następnie Przewodniczący poddał je pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłosie podjęła uchwałę 402/LIII/2023 w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Małkinia Górna, na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. Głosowało 15 radnych.    

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 6. 

 

Pani Danuta Barszcz – Kierownik Referatu Oświaty – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekty uchwał, a następnie Przewodniczący poddał je pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 403/LIII/2023 zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania.  Głosowało 

15 radnych.    

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 7. 

 

Pani Danuta Barszcz – Kierownik Referatu Oświaty – omówiła projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: pan Józef Jagiełło, pani Bożena Kordek, pan Zbigniew Nietubyć, pan 

Mirosław Niedźwiedź, pan Marcin Zawistowski, pani Dorota Koroś, pan Leszek Dębek, pani 

Marzena Michałowska.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekty uchwał, a następnie Przewodniczący poddał je pod 
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głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 404/LIII/2023 w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania jednorazowego stypendium Wójta Gminy Małkinia Górna w ramach Lokalnego 

Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Małkinia Górna. 

Głosowało 15 radnych.    

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 8. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: radny Zbigniew Nietubyć, pani Bożena Kordek, pan Adam Pławski 

pan Józef Jagiełło.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekty uchwał, a następnie Przewodniczący poddał je pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę 405/LIII/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2023 – 2036. Głosów za: 13, przeciw: 1, 

wstrzymujących się: 1.  

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 9. 

 

Pani Marzena Kulesza – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji odczytali opinie Komisji.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał projekty uchwał, a następnie Przewodniczący poddał je pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 406/LIII/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Małkinia Górna na 2023 rok. Głosowało 15 radnych. 

 

Raport przeprowadzonego głosowania jest dołączony do niniejszego protokołu. 

 

Punkt 10. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć:  

1) Podziękował za podjęcie tematu naprawy nawierzchni asfaltowych dróg gminnych. 

Wskazał, że od kilku lat monitoruje stan techniczny dróg i zgłasza uszkodzenia. Kilka 

lat temu komisja nie stwierdziła potrzeby remontu ul. Słowackiego, ale zaleciła jej 

ciągłe monitorowanie. Wyraził nadzieję, że w związku z podjęciem sprawy dróg dojdzie 

do skutecznego remontu nawierzchni dróg, a w szczególności ul. Słowackiego.  
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2) Podziękował za wykonaną pielęgnację zieleni wzdłuż ul. Nurskiej. Wyraził uznanie dla 

pracownika ZGKiM za wykonaną pracę wzdłuż ul. Jana Pawła II.  

Pan Tadeusz Papuga:  

1) Podziękował radnym, którzy zagłosowali za wprowadzeniem do porządku obrad punktu 

dotyczącego debaty nad budową ratusza w centrum Małkini. Wyraził ubolewanie, że 

znaczna część radnych nie chciała debatować na ten temat. Wskazał, że w ostatnich 

latach na tym ternie nic się nie zadziało. Zdaniem radnego nowy ratusz mógłby być 

chlubą dla miejscowości. Obecny budynek Urzędu nie spełnia wymagań, nie jest 

dostosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych. Do dotychczasowego budynku 

Urzędu Gminy mógłby być przeniesiony komisariat policji, a w miejscu po 

komisariacie można by było wybudować budynek komunalny.   

Podjęto dyskusję na temat zagospodarowania placu po byłym targowisku. W dyskusji udział 

wzięli: pan Tadeusz Papuga, pani Wójt, pan Leszek Dębek.  

 

Pan Leszek Dębek: 

1) Poprosił o dodatkowe informacje ws. zmiany sposobu użytkowania istniejącego 

budynku zamieszkania zbiorowego (internatu szkolnego) z przeznaczeniem na cele 

publicznej placówki ochrony zdrowia, opieki leczniczej i hospicyjnej.  

Pani Wójt poinformowała, że nie jest podmiotem uprawnionym do przekazywania 

szczegółowych informacji. Kompetentnym  w tym zakresie jest dyrektor szpitala.  

2) Na ul. Leśnej pomiędzy blokiem nr 22 a 24 jest ubytek w progu zwalniającym, poprosił 

o uzupełnienie.  

Pan Józef Jagiełło:  

1) W dniu 30 czerwca upłynął termin składania deklaracji ws. szamb, jednak nadal są 

osoby, które nie wiedzą, że jest taka konieczność. Zapytał jaka jest skala złożonych na 

chwilę obecną deklaracji i do kiedy ostatecznie można je składać. Poprosił 

o umieszczenie informacji w tej sprawie na tablicach ogłoszeń.  

2) Czy przyznano dla parafii NSPJ dofinasowanie na składane wnioski i projekty? Czy 

został złożony wniosek o dofinasowanie na budowę ul. Jana III Sobieskiego?  Poprosił 

o wyrównanie poboczy ww. ulicy.  

Pani Wójt poinformowała, że do tej pory złożono 880 deklaracji. Termin został wydłużony 

do końca sierpnia. Poprosiła o bieżące śledzenie strony internetowej gminy. Dodatkowe 

informacje o konieczności złożenia deklaracji i wydłużonym terminie ich złożenia zostaną 

przekazane do sołtysów. Odnosząc się do pytania w sprawie wniosku na ul. Sobieskiego, 

wyjaśniła, że wniosek jest w trakcie opracowywania. Pani Wójt poinformowała, że nadal nie 

ma rozstrzygnięcia w sprawie wniosków na zabytki.  

 

Pan Arkadiusz Murawski: 

1) Podziękował za drogę na „starówce”. Dodał, że mieszkańcy proszą również o ławki, ale 

zapewne zostaną one zakupione z funduszu sołeckiego. Podziękował również za 

wygospodarowanie środków na wodociąg do budynku Wód Polskich w m. Borowe, 
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ponieważ będzie to pomocne w rozmowach z Wodami Polskimi dotyczącymi 

oczyszczenia starorzecza.   

2) Poprosił o promenadę i  ścieżkę rowerową nad Burzyskiem.  

Pani Agata Małkińska poinformowała, ze w 2018 r. wystosowano do Wód Polskich pismo 

w sprawie promenady – do chwili obecnej nie otrzymaliśmy odpowiedzi. Wyjaśniła, że gmina 

nie posiada w obrębie starorzecza działek, bez ich pozyskania nie możemy rozpocząć realizacji 

zadania. Ponownie zostanie skierowane pismo w tej sprawie.  

 

Punkt 11. 

 

Przewodniczący zamknął LIII zwyczajną sesję Rady Gminy.  

 

         

Przewodniczący Rady Gminy 

                Jacek Bogdan 

Protokolant 

Marta Karwacka  


